
Protecþia Copilului,
în sãrbãtoare

Dosarul retrocedãrilor

Cum riscã Mazãre
sã rateze termenul
de prescripþie

Rãsturnãri de situaþie în
procesul privind faptele
de corupþie imputate de
procurorii DNA
directorilor din
administraþia publicã
localã, în frunte cu
primarul Radu Mazãre
ºi preºedintele
Consiliului Judeþean
Constanþa, Nicuºor
Constantinescu.

Membru în echipa lui Dan Diaconescu, la Constanþa  

Înalta Curte a decis:
Marius Ciobanu a
scãpat de închisoare,
definitiv

Fostul adjunct al
Inspectoratului de
Muncã al
Judeþului
Constanþa, Marius
Ciobanu,
condamnat iniþial
pentru trafic de
influenþã, a scãpat
de închisoare. 

Asocierea SC Astaldi
S.p.A. - Max Boegl
România SRL va
construi autostrada
Cernavodã -
Medgidia

Ieri a fost publicat anunþul prin care Compania
Naþionalã de Autostrãzi ºi Drumuri Naþionale SA a
atribuit contractul „Proiectarea ºi construirea
autostrãzii Cernavodã - Medgidia“. Valoarea totalã
finalã a contractului sau a contractelor se ridicã la
498.799.999,87 de lei. La licitaþie au fost depuse
opt oferte. Operatorul economic cãruia i-a fost atribuit
contractul este 

Asocierea SC Astaldi S.p.A. (lider asociere) - Max
Boegl România SRL. ((NN..BB..))
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Ministrul Dezvoltãrii Regionale ºi Turismului a
iniþiat un proiect de ordonanþã prin care se
vrea ca cele 41 de inspectorate judeþene în
construcþii sã fie comasate.

Cu sediul la Constanþa

Vom avea Direcþia
Regionalã
în Construcþii
Sud-Est
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Eoliana de la Corbu va
reduce factura la energie 
Edilul localitãþii, Marian Gãlbinaºu, spune cã
termenul de finalizare a lucrãrii este 25
noiembrie. În total, în instituþia de învãþãmânt
sunt 350 de copii, dintre care un sfert învãþã,
pânã la terminarea lucrãrilor, în incinta Cãminului
Cultural. „Aºa cum m-am luptat sã avem o
grãdiniþã nouã ºi frumoasã în comunã, aºa mã
lupt ºi acum“, spune edilul.
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Rând pe rând, primãriile vor
independenþã energeticã

Centralã eolianã ºi
punct de informare
turisticã, la
Pecineaga

În ultima ºedinþã de Consiliu Local
Pecineaga, consilierii au aprobat douã
proiecte de hotãrâre privind montarea
unei eoliene care sã asigure parþial
independenþa energeticã a comunei
ºi construirea unui centru de informare
care va deservi ºi comunele Amzacea
ºi Topraisar. 
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Primãria Cuza Vodã a primit bani
pentru finalizarea Mãsurii 322

Se construieºte
staþia de epurare
ºi se terminã
asfaltarea
strãzilor

Dupã o perioadã îndelungatã în
care lucrãrile de extindere a

canalizãrii ºi de
finalizare a asfaltãrii
strãzilor în comunã au
fost stagnate, zilele
trecute, administraþia
localã din Cuza Vodã
a primit banii pentru
terminarea lucrãrilor.

EDITORIAL 6

Claudia CANDET
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Primãria Crucea nu a rezolvat
problema cu Utiltrans 

Gheorghe Frigioi:

Firma a câºtigat, în asociere cu SC Capa Instal

SRL din judeþul Bihor, contractul pentru

investiþiile prin Mãsura 322, în valoare de

peste opt milioane de lei fãrã TVA. Interesant

este faptul cã ambii asociaþi ai celor douã

firme fac parte din structuri de partid: cel de

la SC Structural ING SRL este membru PSD

l ti t l tã þ i ld l SCC

Inaugurarea
Primãriei Aliman,
întârziatã de
racordul la energie 
Primarul Gheorghe Topalu spune cã a
înregistrat cererea pentru racordarea la
energie încã de la finele lunii august, dar cã
nici pânã acum nu s-au început lucrãrile. ADMINISTRAÞIE 6
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SC Structural ING SRL, o veche

colaboratoare a administraþiei

judeþene, a marcat din nou la

una dintre primãriile pesediste.

De data aceasta, la Dobromir. 

S-a inaugurat Centrul de Tineret Agigea

Primarul Cîrjaliu: „Cu puþin
efort, pânã la sãrbãtori centrul

va fi cu adevãrat funcþional“
Cristian Cîrjaliu, primarul comunei Agigea,

a inaugurat ieri, la cinci luni ºi jumãtate de la demararea
lucrãrilor, primul Centru de Tineret pe care

l-a avut vreodatã localitateaADMINISTRAÞIE          6

Banii primãriilor PSD pentru Mãsura 322 se duc la firmele apropiate CJC 

Ce se ascunde în spatele
asocierii câºtigãtoare
la Dobromir

ZIUA  SatelorZIUA  SatelorZIUA  Satelor
Citiþi astãzi suplimentul 
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Nativ al zodiei Scorpionului, directorul Direcþiei Generale
de Asistenþã Socialã ºi Protecþia Copilului, Petre Dinicã,
împlineºte astãzi 50 de ani.

Nãscut pe 28 octombrie, sãrbãtoritul zilei este membru
al Partidului Social Democrat ºi se aflã de ani buni la
cârma Direcþiei Generale de Asistenþã Socialã ºi Protecþia
Copilului Constanþa dupã ce, vreme îndelungatã, a fost
angajat al CFR. ((CC..SS..))
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Vrabie: „Nu voi susþine
scaunul lui Nicuºor!“
„Mi s-a spus sã cheltuim bani, cã ni se
vor da. Eu nu cheltuiesc bani înainte. Cu
mine doar aºa pot face «afaceri politice»,
cu banii înainte. Nu iau bani de la ajutor

social, ca sã dau pentru referendum“, spune
primarul din Peºtera, Valentin Vrabie, la auzul
declaraþiilor ºefului CJC. Chiar dacã mai sunt mai
puþin de douã sãptãmâni pânã va avea loc
referendumul pentru desfiinþarea judeþului
Constanþa, în teritoriu organizarea bate spre zero. 

2Investiþia anului 2011

Se inaugureazã
Maritimo
Shopping
Center, cel mai

mare mall de la mare

Centrul comercial Maritimo
Shopping Center îºi deschide
porþile cumpãrãtorilor astãzi, de la
ora 10.00. 
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Constantin Chirilã
considerã lipsit de
importanþã momentul
înregistrãrii candidaturii,
iar Maria  Stavrositu este
de pãrere cã „proiectul
sãu politic trebuie
continuat, dar nu va face
presiuni asupra colegilor“. 

În tot acest timp, adevãrata bãtãlie
se va da pe colegii. Colegiul nr. 9 se
va îndrepta cãtre Constantin Chirilã,
datã fiind relaþia de amiciþie între
conducãtorul colegiului, Emil Banias,
ºi  pretendentul la preºedinþia
organizaþiei municipale. Deºi are
dublã conducere, Colegiul 10 pare
sã-i fie încã subordonat lui Mircea
Banias.  Nicolae ªandru este
preºedintele Colegiului nr.8, un colegiu

în care lui Florian Constantin îi place
sã creadã cã are influenþã. Dar tot în
Colegiul 8 acþioneazã ºi vicepreºedintele
Vicenþiu Petrescu, care
face parte din echipa lui
Constantin Chirilã. Nici
pânã în acest moment
nu se cunosc intenþiile
preºedintelui Gigi Chiru,
cel care conduce Colegiul
cu nr. 6.

„Prezidenþiabilii“ PDL nu se grãbesc sã-ºi depunã candidaturile

Cum sunt poziþionate
taberele pentru alegeri

Campanie de curãþenie 

IPJ Constanþa scapã
de poliþiºtii fãrã
activitate, peste o lunã 

În aproximativ 30 de zile, la nivelul Inspectoratului
de Poliþie al Judeþului Constanþa va fi demaratã o
amplã campanie de „curãþenie“. Inspectorul ºef al IPJ
Constanþa, comisarul-ºef Valentin Burlacu ne-a declarat
cã, într-o lunã, poliþiºtii care anul acesta nu au avut
rezultate vor fi obligaþi sã-ºi gãseascã un alt loc de
muncã. Declaraþia vine la scurt timp dupã ce chestorul
Liviu Popa, ºeful Inspectoratului General al Poliþiei
Române, a spus la Constanþa cã Valentin Burlacu are
mânã liberã sã facã orice schimbãri doreºte.
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